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10. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 22. 04. 2024  

 

 

Ing. Kolesár: 

Interpelácia sa týka čistenia rómskej osady. Dostala sa mi informácia, že 16. februára, už bolo 

po zasadnutí mestského zastupiteľstva, prebehlo v rómskej osade čistenie. Zaujíma ma, či 

naozaj sa uskutočnila nejaká takáto akcia, alebo je to len nejaká neoverená informácia. Ak 

áno, či sa jedna o súčasť nejakých pravidelných upratovaní alebo údržieb v tejto lokalite, 

a v tejto súvislosti má zaujíma ak to teda sa uskutočnilo, či je aj vyčíslený nejaký dopad, 

koľko tá akcia tam vo februári stála.  

 

PhDr. Čižmár: 

O žiadnej oficiálnej akcii v súvislosti s čistením osady nevieme. My sme aj za pomoci 

poslancov z tejto časti vyzvali už niekoľkokrát a musím povedať, že nastal posun zo strany tu 

žijúcich obyvateľov, pretože našli sa skupiny, ktoré začali a to je možno tá informácia, ktorá 

bola nejak postupne upravená do tej podoby, ktorú ste vy povedali. Začali čistiť svoj verejný 

priestor v blízkostí obydlí, ale čo je podstatné nabádali sme ich aj vedieme ich k tomu už 

prostredníctvom terénnej sociálnej práce, ďalej aj členov MOPSky, aby aj to čistenie 

neprebiehalo len tak frontálne ukladaním na jedno miesto  ale aj separovaním. Takže ak nastal 

nejaký posun, tak potom môžem zodpovedne povedať, že nastal vďaka iniciatíve tam žijúcich 

obyvateľov a hlavne k čomu ich nabádame, aby aj ten odpad, ktorý sa tvorí, začali aj po vzore 

majority triediť, pretože v mnohých prípadoch je ťažko identifikovateľný kto je jeho 

pôvodcom to je pravda. Na druhej strane môžu priložiť ruku k dielu a pomôcť tomu, aby 

mesto v rámci separovaných zložiek dosahovalo lepši výsledok. Takže oficiálne nie, náklady 

finančné neboli žiadne, čo sa týka čistenia a úpravy priestorov, boli k tomu nabádaní 

a vyzvaní samotní obyvatelia osady.  

 

Demeter: 

Ja by som chcel pánovi poslancovi vysvetliť tiež, ako si povedal pán primátor. Ja som vybral 

takú ulicu, čo je blízko školy, lebo tam sa robili strašne veľa hromady, tak som ich vyzval, že 

nech budú oni, táto ulica vzorová, podarilo sa mi. Robia to každý deň, kontajner naplnia, 

prídu technické, zavoláme, vynesú. Majú tam ešte asi 5 – 6 kontajnerov a takto chcem 

pokračovať ďalej, aby sa učili aj oni sami robiť. Toľko. Žiadna akcia, z našej iniciatívy to 

bolo. 

 


